
80.I.3 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zgłosił wniosek o rozważenie, czy nie należałoby usunąć dwóch drzew, które niszczą 

stosunkowo nową nawierzchnię na ulicy Królowej Jadwigi. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk



